

The 22nd World Congress of Chinese Medicine

世界中医药学会联合会皮肤科专业委员会 第十五届中医皮肤科国际学术大会 会议通知(第二轮)

世界中医药学会联合会主办的世界中医药大会,是全球中医药领域规模大、参与广、层次高的学术盛会。至今已在中国、法国、加拿大、新加坡、中国澳门、澳大利亚、荷兰、英国、马来西亚、美国、俄罗斯、西班牙、新西兰、泰国、意大利、匈牙利、中国香港、巴西、菲律宾、巴黎成功举办了21届。

第二十二届世界中医药大会定于 2025 年 10 月 30 日-11 月 1 日在澳大利亚悉尼召开, 由澳大利亚中医药慈善基金会承办,中国驻澳大利亚大使馆支持。

为推进全球中医皮肤病临床与基础的合作与交流,提升中医药国际影响力,分享最新研究进展,探索中医药在现代医学背景下传承创新与发展,世界中医药学会联合会皮肤科专业委员会拟参加此次第二十二届世界中医药大会,并设分会场召开"世界中医药学会联合会皮肤科专业委员会第十五届中医皮肤科国际学术大会",同时参加11月2-8日中医药业务考察活动。诚邀您参加本次会议。

- 一、分会场主办单位: 世界中医药学会联合会皮肤科专业委员会
- 二、分会场会议主题:中医皮肤科国际传播与交流;中医皮肤科研究进展;中西医结合皮肤 科研究进展;皮肤科适宜技术;中医皮肤科传承创新发展等。

三、会议日程:

2025年10月30日 抵达,报到注册

2025年10月31日 第二十二届世界中医药大会 开幕式及分会场

2025年11月01日 第二十二届世界中医药大会 分会场及闭幕式

2025年11月02-08日中医药业务考察活动详见后续会议通知

四、会议征文:

(一) 征文内容:

1.全球皮肤病中医药防治经验交流;



The 22nd World Congress of Chinese Medicine

- 2.皮肤病中医药治疗优势病种拓展:分析并研究中医药在优势病种临床应用的特点和作用机理;研究中医药优势病种诊疗方案;分析中医药在治疗优势病种临床疗效和安全性;阐述中
- 医药治疗优势病种的应用发展现状;
- 3.中医外治法及适宜技术报告:适宜技术操作方案研究(核心中医药理念、技术要点、主治功效、禁忌、疗效、标准操作规程等);适宜技术配套设备、产品生产介绍;适宜技术推广应用;适宜技术临床效果研究;
- 4.临床优势中成药品种报告:临床优势中成药品种相关临床证据探讨;临床优势中成药品种相关专利研究;
- 5.国际标准制订及推广研究等。

(二) 征文要求:

- 1.应征论文必须数据可靠,内容充实,文责自负;
- 2.论文须注明作者姓名、工作单位、通讯地址、邮编及第一作者电子邮箱及联系电话;字数 不超过 5000 字,注明关键词 3-8 个;另须附有摘要,应包含论文的主题、理论、数据、方 法和结论等内容,不超过 300 字;
- 3.论文格式为 Word 文本,标题三号字、黑体;正文 5 号字、宋体,会议投稿邮箱: sjzyylhhpfk2009@126.com;
- 4.论文审核: "大会学术委员会"有权删改和取舍论文,大会收录的论文将编辑成电子版大会论文集汇编。

投稿截止日期: 2025年8月20日。

论文经会议选用,进行交流并收录在《第二十二届世界中医 药大会论文摘要汇编》。参会者可授予中国国家级继续教育二类 学分证书学分,如有需要,请提前告知会务组。

五、会议注册:

分会场注册缴费统一通过世界中医药大会会议报名系统(详见大会二轮通知)。





The 22nd World Congress of Chinese Medicine

六、重要日期:

2025年7月1日大会注册费优惠截止。

2025年8月20日大会论文投稿截止。

七、会议咨询:

世界中医药学会联合会皮肤科专业委员会:

联系人: 李红毅, 吴元胜

邮箱: sjzyylhhpfk2009@126.com 电话: 13602285656/18620046917

大会办公室:

联系人: 王晶, 李昕雪 联系电话: 010-58650240 大会邮箱: wccm@vip.163.com







The 22nd World Congress of Chinese Medicine

The 15th TCM Dermatology International Academic Conference of the Dermatology Committee of the WFCMS NOTICE

World Congress of Chinese Medicine (WCCM), hosted by World Federation of Chinese Medicine Societies (WFCMS), is a global academic event in the field of traditional Chinese medicine. It is convened annually and has been successfully organized 21 times in China, France, Canada, Singapore, Macao China, Australia, The Netherlands, United Kingdom, Malaysia, USA, Russia, Spain, New Zealand, Thailand, Italy, Hungary and Hong Kong China, Brazil, Philippines, Paris respectively.

The 22nd World Congress of Chinese Medicine will be held in Sydney, Australia from October 30th to November 1th, 2025. The Congress is organized by Australian Chinese Medicine Charitable Foundation and supported by Embassy of the People's Republic of China in Australia.

In order to promote the global cooperation and exchange of clinical and basic TCM Dermatology, to enhance the international influence of TCM, to share the latest research progress, and to explore the inheritance, innovation and development of TCM in the context of modern medicine, the Dermatology Committee of the WFCMS intends to participate in the 22nd WCCM, and to set up a sub-session to hold "The 15th TCM Dermatology International Academic Conference of the Dermatology Committee of the WFCMS", and at the same time to participate in the business visit of TCM on November 2nd to 8th, 2025. You are cordially invited to attend this meeting.

- **I. Sub-venue organizer**: Dermatology Committee of the WFCMS
- **II. Theme of sub-venue**: International dissemination and exchange of TCM Dermatology; Research Progress in TCM Dermatology; Research Progress in Integrated Chinese and Western Medicine Dermatology; Dermatology Appropriate Technology; Inheritance, innovation and development of TCM Dermatology.



The 22nd World Congress of Chinese Medicine

III. Agenda:

- 2025 October 30th, arrival and registration
- 2025 October 31st, 22nd WCCM, opening ceremony and parallel sessions
- 2025 November 1st, 22nd WCCM, parallel sessions and closing ceremony
- 2025 November 2nd to 8th, TCM business visit tour. Please check subsequent meeting notice for details

IV. Papers:

- (i) Content:
- 1. Global exchange of experience in the prevention and treatment of dermatologic diseases with TCM;
- 2. Expansion of TCM treatment of dermatological diseases: to analyze and study the characteristics and mechanism of TCM in the clinical application of dominant diseases; to study the diagnosis and treatment plan of dominant diseases of TCM; to analyze the clinical efficacy and safety of TCM in the treatment of dominant diseases; and to elaborate the development of the application of TCM in the treatment of dominant diseases;
- 3. Report on external treatment of TCM and appropriate technology: research on the operation program of appropriate technology (core TCM concepts, technical points, main treatment efficacy, contraindications, therapeutic effects, standard operation procedures, etc.); introduction of appropriate technology supporting equipment and product production; promotion and application of appropriate technology; research on the clinical effects of appropriate technology;
- 4. Report on Clinically Advantageous Proprietary Chinese Medicines (PCM) Varieties: Discussion on clinical evidence related to clinically advantageous PCM varieties; patent research related to clinically advantageous PCM varieties;
 - 5. Research on the formulation and promotion of international standards, etc.
 - (ii) Requirements:
 - 1. The papers must be reliable, informative and responsible;



The 22nd World Congress of Chinese Medicine

- 2. The paper should indicate the author's name, work unit, mailing address, zip code and the first author's e-mail address and contact phone number; the word count is not more than 5000 words, indicating the key words 3-8; another must be accompanied by an abstract, which should contain the theme of the paper, theories, data, methodology and conclusions, etc., and should not be more than 300 words;
- 3. The format of the paper is Word text, with the title in three characters and bold; the body in five characters and Song font, and the conference submission e-mail: sjzyylhhpfk2009@126.com;
- 4. Review of papers: The Academic Committee of the Congress has the right to delete and select papers, and the papers included in the Congress will be edited into an electronic compilation of the Congress Proceedings.

V. Registration:

Registration will be conducted through an online conference platform. Please refer to the second round of 22WCCM for registration fee and registration website.



VI. Important Dates:

1st July, 2025 deadline for early bird registration fee

20th August, 2025 deadline for paper submission from attendees

VII. Consultation:

Dermatology Committee of the WFCMS:

Contact Person: Hongyi LI, Yuansheng WU Tel: 13602285656/18620046917

E-mail: sjzyylhhpfk2009@126.com

Office of World Congress of Chinese Medicine:

Contact Person: Sunny Wang, Xinxue Li Tel: 010-58650240

Email: wccrawip.163.com

Dermatology Complittee of the Weschis

Aprit 林林 62 \$1 委员会

Specialty Committee of Dermatology

Organizing Committee of WCCM

WCCM

Preparating Countities

April 24, 2025

6